
z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Teplička nad Váhom, konaného 
dňa 11.11. 2010 v zasadačke Obecného úradu v Tepličke nad Váhom

Prítomní:  zástupca starostu,  hlavná kontrolórka obce,  poslanci,  zapisovateľka,  hostia (viď. 
prezenčná listina). Zasadnutie sa začalo o 15:00 hod. 

Bod č. 1 - Otvorenie

     Zasadnutie  obecného  zastupiteľstva  (ďalej  len  OZ)  otvoril  zástupca  starostu  obce 
Ing. Štefan Moravčík.  Privítal prítomných poslancov a hostí. 
     Na  zasadnutí  bolo   prítomných 7  poslancov,  čiže  OZ   bolo  uznášaniaschopné.  
Ospravedlnili sa: Mgr. Ponechalová a p. Dudus.
 

 Zástupca starostu obce prečítal navrhnutý program OZ:

1. Otvorenie 
2. Voľba pracovnej komisie
3. Vyhodnotenie volebného obdobia
4. Schválenie návrhu rozpočtu na rok 2011
5. Schválenie programového rozpočtu na roky 2011 - 2013
6. Schválenie úpravy rozpočtu na rok 2010
7. Predloženie návrhu VZN obce o miestnych daniach
8. Predloženie  návrhu  VZN  obce  o zbere,  preprave,  zhodnocovaní  a zneškodňovaní 

komunálnych odpadov
9. Diskusia
10. Uznesenie
11. Záver

Zástupca starostu  dal   hlasovať za navrhnutý program  a  OZ tento  program  zasadnutia 
jednomyseľne  schválilo.

Bod č. 2 – Voľba pracovnej komisie

    Zástupca starostu navrhol za zapisovateľku pracovníčku obecného úradu Janu Lazarovú a  
ďalej navrhol, aby záznam overili Ing. Mrázik a p. Halama. Návrh bol jednohlasne schválený. 
 



Bod č. 3 – Vyhodnotenie volebného obdobia

    Ing. Moravčík hovoril,  že bol vydaný obecný spravodaj, v ktorom je zhodnotené celé 
volebné obdobie 2006 – 2010. 
    Ďalej poďakoval za prácu hlavnej kontrolórke a všetkým poslancom a zhodnotil úlohy 
za celé štyri roky (viď. príloha). V roku 2007 bolo OZ uložených celkom 63 úloh, pričom 
všetky úlohy boli splnené. V roku 2008 bolo uložených 16 úloh, ktoré boli tiež splnené. Rok 
2009 priniesol celkom 36 úloh, aj tie sa podarilo splniť a v roku 2010 bolo doposiaľ prijatých 
17 úloh a sú splnené.
    Ing. Mrázik povedal, že tieto roky boli veľmi náročné a určite treba poďakovať za všetky 
dobré veci starostovi obce, aj keď nie je na tomto zasadnutí.
    Mgr. Dubovická hovorila, že pán starosta ako človek mal talent, urobil veľa vecí pre dedinu 
až na to, že ku koncu bral svoju prácu veľmi autoritatívne a tým niektoré vecí pokazil.

Bod č. 4 –     Schválenie návrhu rozpočtu na rok 2011  
Bod č. 5 – Schválenie programového rozpočtu na roky 2011 – 2013
 

     Ing. Moravčík hovoril: „Schválenie návrhu tohto rozpočtu je trochu predbiehanie situácie, 
pretože rozpočet bude realizovať už niekto iný, ale musí byť schválený.“
     Ďalej dal slovo p. Mravcovej, ktorá prehľadne informovala s návrhom rozpočtu na rok 
2011 a tiež s rozpočtom na roky 2011 – 2013, keďže spolu súvisia (viď. príloha). Poslanci 
tieto rozpočty dostali vopred a mali možnosť si ich podrobne preštudovať. 
     Po vysvetlení pripomienok, ktoré mali poslanci, tieto rozpočty schválili.

Bod č. 6 – Schválenie úpravy rozpočtu na rok 2010

     Pani  Mravcová  informovala  poslancov  aj o úprave  rozpočtu  na rok 2010 (viď. príloha).
Ing. Mrázik sa spýtal prečo sú rôzne položky popresúvané na domov dôchodcov, keď sme 
na financovanie domova schválili úver a pani Mravcová mu odpovedala, že úver na splatenie 
domova nestačil a už je minutý. Poslanci sa zhodli, že na domov dôchodcov išlo oveľa viac 
finančných prostriedkov ako bolo odsúhlasené.  Ing. Mrázik požiadal o prestávku v rokovaní 
OZ, aby sa mohol  poradiť s Ing.  Zvaríkom, Ing.  Moravčíkom a Ing.  Harnócovou, pretože 
s nimi  hovoril  o domove  dôchodcov  aj  na  obecnej  rade.  Po  porade  dali   úlohu  hlavnej 
kontrolórke obce, aby skontrolovala všetky faktúry a úpravy rozpočtu na rok 2010 schválili.

Bod č. 7 – Predloženie návrhu VZN obce o     miestnych daniach  

     Ing.  Moravčík  dal  slovo  p.  Hudecovej,  ktorá  oboznámila  poslancov  so  VZN  obce 
o miestnych daniach. Toto VZN sme prijali v roku 2009 na základe odporučenia Najvyššieho 
kontrolného úradu, nič sa v ňom nemenilo, ale musí sa schváliť aj na nasledujúci rok.
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    Ing. Moravčík dal hlasovať a poslanci návrh jednohlasne schválili.

Bod č. 8 – Predloženie návrhu VZN obce o     zbere, preprave, zhodnocovaní a     zneškodňovaní   
komunálnych odpadov

 
     O VZN obce o zbere, preprave, zhodnocovaní a zneškodňovaní komunálnych odpadov 
informovala  poslancov p.  Širancová.  Týmto  VZN sa  bude meniť  poplatok  za  komunálny 
odpad, pretože Najvyšší kontrolný úrad nám vytkol predaj odpadových nádob – podľa nového 
zákona musí byť smetná nádoba každé štyri roky pridelená občanovi zdarma.
Poslanci sa zhodli, že poplatok sa nebude zvyšovať o 0,0526 € na osobu/deň, ale iba 0,05 € 
a s touto zmenou VZN obce jednohlasne schválili. 

Bod č. 9 – Diskusia

Ing.  Moravčík –  žiadosť  Základnej  školy  s materskou  školou  o navýšenie  dotácie  (viď. 
príloha).  Mgr. Šeligová povedala,  že potom bude žiadať aj  ona pre Základnú školu Žofie 
Bosniakovej. Poslanci sa zhodli,  že dotácia sa poskytne pre obidve školy podľa výsledkov 
finančného roku v čase, keď budú známe hospodárske výsledky v obci.

Ing. Moravčík – spýtal sa poslancov, či schvaľujú, aby pri príležitosti 50. výročia otvorenia 
novej budovy základnej školy udelilo OZ pani riaditeľke Mgr. Štefánii Marfiakovej čestné 
občianstvo obce Teplička nad Váhom za zásluhy v oblasti vzdelávania a výchovy. 
Poslanci návrh jednohlasne schválili.

Ing. Moravčík  – na základe dohody Mikroregiónu Terchovskej  doliny treba podľa zákona 
č.  91/2010  Z.z.  o podpore  cestovného  ruchu  (viď.  príloha)  schváliť  vznik  oblastnej 
organizácie a riadne členstvo obce Teplička nad Váhom v nej.

Ing. Milová  – hovorila o kontrole z prijatých opatrení na odstránenie zistených nedostatkov 
kontrolou NKÚ. Boli to úlohy, ktoré sa mali plniť priebežne a vyplýva z toho, že všetky úlohy 
sú skontrolované, poopravované, nedostatky odstránené a zakomponované v dokumentoch.
Doporučuje, aby sa pokračovalo vo vymáhaní pohľadávok v spolupráci s exekútorom.

Rodina  Babjakovcov  –  podali  žiadosť  o sprístupnenie  informácií  zo  stavebného  úradu 
ohľadom ulice Do ulice.

Pán Bollo – pripomienky ohľadom Zárezu.

Ing. Moravčík – predniesol návrhy odmien pre poslancov, hlavnú kontrolórku a starostu obce.
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Poslanci  a hlavná  kontrolórka  sa  koncoročných  odmien  vzdali  a starostovi  obce  odmeny 
neodsúhlasili.

Bod č. 10 – Uznesenie

     Návrh na uznesenie z 8. zasadnutia  Obecného zastupiteľstva v Tepličke nad Váhom, 
ktoré sa konalo dňa 11.11. 2010.

A. Berie na vedomie:

8/28 – voľbu pracovných komisií.
8/29 – vyhodnotenie volebného obdobia.
8/30 – správu hlavnej kontrolórky.
8/31 – pripomienku rodiny Babjakovcov a žiadosť o sprístupnenie informácií zo stavebného
           úradu.
8/32 – pripomienku p. Bollu ohľadom Zárezu.

B. Schvaľuje:

8/55 – program zasadnutia OZ.
8/56 – za zapisovateľku Janu Lazarovú.
8/57 – za overovateľov zápisnice Ing. Mrázika a p. Halamu.
8/58 – návrh rozpočtu na rok 2011.
8/59 – programový rozpočet na roky 2011 - 2013.
8/60 – úpravy rozpočtu na rok 2010.
8/61 – návrh VZN obce o miestnych daniach.
8/62 – návrh VZN o zbere, preprave,  zhodnocovaní  a  zneškodňovaní komunálnych odpadov
           so zmenou poplatku.
8/63 – navýšenie dotácie pre obidve školy podľa výsledkov finančného roku.
8/64 – čestné občianstvo  obce Teplička nad Váhom pre Mgr. Štefánie Marfiakovú za zásluhy 
           v oblasti vzdelávania a výchovy.
8/65 – vznik  oblastnej  organizácie  v zmysle  zákona  č. 91/2010 Z.z.  o podpore  cestovného
           ruchu a riadne členstvo obce v nej.

C.    Ukladá: 

 8/21 – hlavnej kontrolórke obce prekontrolovať faktúry, ktoré sa týkajú domova dôchodcov.

            Z: v texte                                                                                                   T: 27.11.2010 
 
8/22 –  účtovníčke obecného úradu poskytnúť dotáciu školám podľa výsledkov finančného
            roku v čase, keď budú známe hospodárske výsledky v obci.
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           Z: v texte

Bod č. 11 – Záver

    Zástupca starostu    poďakoval    prítomným   za   účasť.   Rokovanie  sa  ukončilo  o  18:25 
hodine. 
V Tepličke nad Váhom, dňa 11.11. 2010. 

Zapísala:    Jana Lazarová            ....................................................
                                                          

                                                                                      
Záznam overili: Ing. Mrázik                                     ....................................................

                          p. Halama                                    .................................................... 

                                               

....................................................
                         Ing. Štefan Moravčík

                  zástupca starostu obce
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